



COMMUNIQUE N° D/22/324 MINFOPRA/SG/DDRHE

Le Ministre de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative communique:
The Minister of the Public Service and Administrative Reform hereby announces:

Sont déclarés admissibles aux épreuves orales du concours de formation des 17, 18, 21 et 22 septembre 2024 pour le recrutement de dix (10) **élèves Professeurs Adjoints d'Education Physique et Sportive (PAEPS)** à l'Institut National de la Jeunesse et des Sports (INJS), session 2024, les candidats dont les noms suivent, classés par ordre alphabétique.

The following candidates, placed in alphabetical order, are hereby declared successful in the physical and written parts of the scholarship competitive examination of 17, 18, 21 and 22 September 2024 to recruit ten (10) student Assistant Sports and Physical Education Tutors (PAEPS) into the National Institute of Youths and Sports (NIYS), 2024 session.

Il s'agit de / They are:

N°	Matricule/ Service No.	Noms et Prénoms/ Names
1.	PAEPG074	ABDOULAYE ABAGANA GONI
2.	PAEPR220	ABDOULRAHZAK DAIROU
3.	PAEPR319	ABOMO BINGANA HUGUES MARIE
4.	PAEPN010	ABOU HANIFA
5.	PAEPB094	ALEXI SUBSEH
6.	PAEPR320	ALHADJI BOUKAR
7.	PAEPR178	BAKOUME FREDERIC
8.	PAEPR253	BATANG MANGA DON JOSEPH
9.	PAEPG081	BAYANG NICOLAS
10.	PAEPR324	BELLA KASSANG MARIE SCHOLASTIQUE
11.	PAEPR304	BENGONO DIKOUME ANDRE SERGE
12.	PAEPR225	BIYO'O NJINGOU PRACZED FARIDAT
13.	PAEPG072	BOUBAKARI DOUBLA
14.	PAEPM035	DANZABE BONIFACE ABDELLAZIS
15.	PAEPR236	EBO'O JEAN PASCAL WOLFGANG
16.	PAEPR264	FOKOU YMELI MICHEL
17.	PAEPR243	GBETNKOM IBRAHIM



18. PAEPR276 LOBEKE EFFA DOMINIQUE AUDREY
19. PAEPB084 MAFOW PRIADE ZIMEN
20. PAEPM041 MAHAMAT GUEIME
21. PAEPR228 MAÏ-AWE KEVINE France
22. PAEPD059 MAKOU DJOU NGUMETE DAURICE CABRELLE
23. PAEPN004 MAMOUDOU né le 29/06/2000 A NGAOUNDAL
24. PAEPR242 MATONGO PIERRE CHANEL
25. PAEPR258 MBAMA STEVE WILLIAM
26. PAEPR271 MBAZE DALLA LUC ARIEL FRANCK
27. PAEPN009 MOHAMADOU AMINOU AHMADOU
28. PAEPG075 MOHAMADOU ARABI HAMADOU
29. PAEPN011 MOHAMADOU ARABO ALFAKI
30. PAEPE045 MVODO MPELLI PATRICIA
31. PAEPR196 NDRANI FIDELE
32. PAEPF105 NGOUNGOURE NJIMAH AMINETOU
33. PAEPR297 NJIKAM CHACHA ABDEL JALIL
34. PAEPR317 NKOULOU MYRIAM
35. PAEPR157 NKOUMOUNTAIN NDAM JUSTINE DIANE
36. PAEPR182 NOUTCHITOU KENGNI JORDY HORCELL
37. PAEPR174 NTOSSO NKOTTO YVAN
38. PAEPF120 NYINYIKOUA MIMCHE LOÏC DEVIGNY
39. PAEPR160 ONOMO NGAH MARIE LETYCIA
40. PAEPM025 OUMATE IBRAHIM
41. PAEPR190 PEZINJEM STECY NEHCHU
42. PAEPB085 TAMO MELKIZEDECK TANGU
43. PAEPR265 WENKAM FABRICE JUNIOR
44. PAEPR222 YEMBE KABIB
45. PAEPR250 ZE BEKOLO WILLIAM



Les candidats admissibles munis de leur **carte nationale d'identité, du récépissé de dépôt du dossier et de la photocopie du diplôme initialement exigé** passeront les épreuves orales desdits concours au choix, en présentiel à l' INJS (Yaoundé) ou par visioconférence, le **mardi 22 octobre 2024 à 07 heures précises.**

Successful candidates along with their national identity cards, acceptance slip and a photocopy of the initially required certificate shall take the oral part of these exams by a means of their choice, either by their physical presence at NIYS in Yaounde or by videoconference, on Tuesday 22 October 2024 at 7 a.m. prompt.

Les candidats admissibles désireux de passer les épreuves orales par visioconférence sont invités à se faire enregistrer à la délégation régionale de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative la plus proche de leur lieu de résidence, au plus tard le **vendredi 18 octobre 2024 à 15 heures 30 minutes**.

Successful candidates wishing to take their orals by video conference are requested to get themselves registered at the Regional Delegation of the Public Service and Administrative Reform closer to their area of residence, latest Friday 18 October 2024 at 3:30 p.m.

16 OCT 2024

Yaoundé, le _____

**Le Ministre de la Fonction Publique
et de la Réforme Administrative**

*The Minister of the Public Service
and Administrative Reform*



JOSEPH LE